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Verslag 
Vergadering:  AB Participatieraad  
Datum: Woensdag 20 september 2023 
Tijdstip: 13.30-16.30 uur 
Locatie: Welstad 

 
1. Opening 

 
2. Welstad 

Mevrouw Angelique Smid en de heer Christaan Bal stellen zich voor en geven een presentatie over 
de taken van Welstad. De presentatie zal bij de stukken voor het AB van november worden 
gevoegd.   
 

3. Wethouder Jur Mellies 
Welstad 
N.a.v. de presentatie Welstad geeft de wethouder aan dat Welstad een belangrijke partner is op 
welzijn gebied voor de gemeente.  
Nu de regering vol inzet op preventie en een transitie van gespecialiseerde dure zorg naar zorg in 
het voorliggend sociaal domein gaat Welstad een nog belangrijkere rol spelen. Daar moeten goede 
afspraken overgemaakt gaan worden. 
 
IZA/SPUK GALA 
Zo langzamerhand wordt in grote lijnen duidelijk wat het IZA/GALA akkoord inhoudt. Een groot 
speerpunt hierin is, hoe we ervoor kunnen zorgen dat we vanuit de medische kant naar de 
preventieve kant gaan. Hiervoor kunnen we deze SPUK-gelden aanwenden. Van deze gelden gaan 
we veel gebruiken om bestaande projecten te continueren om extra aandacht te geven. In 2026 
komt er een evaluatie. Dan zal duidelijk worden of gemeenten via het Gemeentefonds structureel 
middelen krijgen om taken in het Sociaal Domein structureel te kunnen uitvoeren. De wethouder 
kijkt met belangstelling uit naar de uitvoering en hoe wij dat goed in gaan vullen. Hij geeft aan dat, 
hoewel het een enorme opgave is, hij het proces met vertrouwen tegemoetziet. 
 
Armoede en bestaanszekerheid 
Dit blijft een belangrijk speerpunt voor raad en college. Gezamenlijk wordt aan nieuw 
armoedebeleid gewerkt. Voor het zomerreces hebben de Rijksuniversiteit Groningen en de 
Alliantie van Kracht (AvK) presentaties gegeven in het gemeentehuis. Aanwezig waren raadsleden 
en vertegenwoordigers van Welstad en Lefier.  

Leden: Aanwezig:  Aanwezig: 
Mevrouw C. Bakker X De heer S. Ronda (s a.i.) X 

De heer K. Koster X Mevrouw S. Drent X 

De heer A. Lukens (v) X De heer W. van der Zouw (p) X 

Mevrouw I. Post X De heer F. Gisberts X 

De heer R. Plieger X Mevrouw M. Johannes X 

Mevrouw Z. Korte X De heer J. Deuring X 

 X   

Gast: mevrouw A. Smit 
(Welstad) 

X Gast: de heer J. Mellies 
(wethouder) 

X 

    

Mevrouw S. van Rossem, 
gemeente Stadskanaal, verslag 

X Mevrouw C. Huizinga, 
gemeente Stadskanaal  

afwezig 
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Ook de PRS was met een delegatie vertegenwoordigd. De resultaten van het onderzoek van de 
RUG en de programmatische opzet van de AvK om intergenerationele armoede aan te pakken zijn 
goed bruikbaar voor nieuwe armoedebeleid. De presentaties zijn goed ontvangen door de 
aanwezigen. 
Ook regionaal is/komt er aandacht voor bestaanszekerheid. Zo komt er een Masterplan Oost-
Groningen en provinciaal wordt gewerkt aan een Sociale Agenda vanuit “Nij Begun”. 
Ook landelijk is er veel aandacht voor dit onderwerp.  
 
Energietoeslag 
De minima ontvangen dit jaar vanuit het rijk weer € 1.300,00. In januari heeft men al € 500,00 
gehad. Dit jaar wordt nog twee keer € 400,00 uitbetaald. 
 
Noodfonds 
Van het Noodfonds hebben we hoge verwachtingen gehad, dit is echter anders gelopen. Het 
noodfonds wat bedoeld voor doelgroep boven de 120% die aantoonbaar in de problemen zijn 
gekomen door een te hoge energierekening. Het noodfonds liep tot 30 juni 2023. Er zijn 190 
contactformulieren ingevuld en er zijn 45 aanvragen geweest waarvan er maar 10 gehonoreerd 
zijn. Het is een landelijke trend. Dat men niet aanvraagt heeft waarschijnlijk te maken met 
schaamte. Deze doelgroep zijn vaak werkenden die niet durven aan te vragen. Ook zien we het 
gasverbruik dalen bij deze doelgroep.  Het overschot van het noodfonds komt nu weer ten goede 
naar algemene middelen. 
 
Actieprogramma lokale democratie 
De gemeenteraad heeft een actieprogramma “versterking lokale democratie” gemaakt. De 
gemeenteraad wil graag zichtbaar zijn in de gemeente. In plaats van in het gemeentehuis 
vergaderen op locatie. Maar ook qua communicatie, wil men veel meer samen doen met de 
inwoners, door deze meer te betrekken. Het actieprogramma zal middels het secretariaat worden 
verspreid naar de PRS, zodat zij hier ook kennis van kunnen nemen. 
 

  
4. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

5. Verslag en actielijst 
a. Verslag vergadering PRS 19 juli 2023  

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
M.b.t. punt 6h, geeft de heer Plieger aan met de wethouder in gesprek te gaan over een 
eventueel te realiseren Knarrenhof, dit omdat de werkgroep erg ontevreden is over het 
vervolg van “Knarrenhof”. Inmiddels hebben zich hiervoor 180 mensen ingeschreven. 

b. Actielijst vergadering PRS 19 juli 2023 
De actielijst wordt geactualiseerd.  

c. Verslag evaluatievergadering 23 augustus 2023 
Het verslag wordt ter informatie aangenomen. 

 
6. Mededelingen en informatie vanuit de gemeente betreffend: 

a. Wet maatschappelijke ondersteuning 
b. Jeugdwet 
c. Participatiewet 
d. Minima en schuldhulpverlening 
e. Overige onderwerpen 
f. Stand van zaken Kinderopvangtoeslagenaffaire 
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NB: in verband met de aanwezigheid van de wethouder zijn er geen verdere gemeentelijke 

mededelingen. 

g. Ingekomen post en mail: 
- reactie college op advies PRS beleidsregels scholingsplicht 
 
De beantwoording van de vragen wordt door de Participatieraad als zeer matig ontvangen. 
De gemeente gaat niet op de argumenten in. De manier van beantwoording doet geen recht 
aan het advies wat de PRS heeft gegeven. De PRS zou graag zien dat er beter op de 
argumenten wordt ingegaan. De beleidsregels scholingsplicht zijn ook in de gemeenteraad 
aan de orde geweest. De PRS geeft aan dat het goed zou zijn als de gemeenteraad zich hier 
nog een keer over buigt. Er is niets met het advies dat de PRS gegeven heeft gedaan. De 
wekgroep wil graag nog een keer met de ambtenaar in gesprek over het advies zodat er 
nadere argumentatie komt. 

 
7. Werkgroepen 

Het DB en mevrouw Van Rossem buigen zich maandag nog een keer over de nieuwe indeling en 
de daarbij behorende beleidsterreinen. Zij komen met een voorstel richting de PRS. 

 
8. Opheffing stichting 

De leden tekenen unaniem voor opheffing van de stichting. Het document wordt gebruikt bij de 
opheffing bij de KvK. 
 

9. Rondvraag 
De heer Jan Deuring neemt het secretariaat over van de heer Ronda. Mevrouw Post heeft een 
overleg van de werkgroep verkeer gehad. Notulen hiervan volgen. 
De heer Van der Zouw geeft aan dat een vergadering met twee thema’s (in dit geval Welstad en 
het bijpraten met de wethouder) leidt tot een lange vergadering van bijna 3 uur. We gaan hier 
meer op sturen, zodat de vergadering ook beperkt blijft tot 16.00 uur. 

 
10. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 16.30 uur. 
 

 
  
 


